



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

November 29, 2023

Subject: New strike dates

Dear SWLSB Families,

We have received official notification from our unions regarding a collective strike action from **December 8 to December 14, 2023**. This strike action includes teachers, professionals, support staff, and maintenance workers who are part of the Common Front.

Due to this strike, please note that from December 8 to 14:

- All SWLSB schools, centres, and administrative offices will be closed.
- Daycare services will not be available.
- There will be no transportation services.
- All planned school activities, events, or meetings will be canceled.

Regular school activities will resume on Friday, December 15.

We appreciate your continued understanding and cooperation.

Should there be any changes to the situation, we will advise you accordingly.

The Legal, Corporate and Communications Team

Bonjour,

Nous avons été officiellement informés par tous nos syndicats d'un grève commune du **8 au 14 décembre 2023**. Cette action de grève impliquent le personnel enseignant, les professionnels, le personnel de soutien et le personnel de soutien manuel, qui font partie du Front Commun.

En raison de cette grève, veuillez noter que du 8 au 14 décembre :

- Toutes les écoles, les centres et les bureaux administratifs de la SWLSB seront fermés.
- Les services de garde ne seront pas disponibles.
- Il n'y aura pas de services de transport.
- Toutes les activités, événements ou réunions scolaires prévus seront annulés.

Les activités scolaires régulières reprendront le vendredi 15 décembre.

Nous apprécions votre compréhension et votre coopération continues.

En cas de changement de la situation, nous vous informerons en conséquence.

L'équipe du Service des affaires juridiques, corporatives et des communications

T 450-621-5600

T 866-621-5600

F 450-621-7929

235, montée Lesage
Rosemère (Québec)
J7A 4Y6



swlauriersb.qc.ca

